

## Referat bestyrelsesmøde på skype 18.03.2021 kl. 20.00

Deltagelse af suppleanter Helene Nielsen, Christian Hejslet

### 1. **Nyt fra formanden**

Der ikke så meget endnu vedr. sæsonen. Der er forespørgsel fra Sverige om man vil køre derovre i 2022, hvis det ikke kan lade sig gøre i 2021. Det er en god ide at holde sig opdateret om nyheder på DASUs hjemmeside.

### 2. **Nyt fra klasserepræsentanterne**

Der har været forespørgsel vedr. 650 ccm og kubik. Der er fejl i reglement, så der kommer rettelse fra DASU. Der har været forespørgsel vedr. FIA godkendte regnlygter og extreme. Vedr. Hans skal alle klasser køre med det i NEZ.

#### **a. Møde DASU og klubber.**

DASU og klubberne holder møde igen først i april vedr. løbsafvikling.

### 3. **Nyt fra kasserer**

Ganske få har meldt sig ind på nuværende tidspunkt.

### 4. **DM-pokaler**

Der skal kikkes på DM pokaler og hvad vi kunne tænke os. Det aftales, at der kikkes på pokaler og man kommer med forslag til videre drøftelse.

### 5. **Samarbejde med RC**

Der er enighed om at fortsætte samarbejde vedr. pokaler, kranse og blomster ligesom sidste år.

### 6. **Evt.**

Intet.

### 7. **Næste møde**

Torsdag 15.4. kl. 19.30.

### 8. **Godkendelse af referat**

Godkendt